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Z Á P I S   

 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 22. prosince 2010  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:05 hod. starostou obce Kosořice.  

 

Předsedající schůze konstatoval, ţe zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od 14.12.2010 do 22.12.2010. Současně byla zveřejněna na 

elektronické úřední desce.  

 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, ţe je přítomno 6 členů zastupitelstva, takţe zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 

92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

Určení ověřovatelů, navrhovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu  Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 6  proti  0 zdrţeli se  0 

   ověřovatelé zápisu    Denisa Mojţíšová Pýchová a Jiří Hruška  

 výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 

     navrhovatelé usnesení   Marcela Sabolová a ing. Jan Lener  

 výsledek hlasování: pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu 

nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Před hlasováním dal předsedající moţnost vyjádřit se 

přítomným občanům. 

 

Návrh programu: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Schválení ţádostí o dotace ze Středočeského kraje  

4. Zajištění financování stavby čistítny odpadních vod 

5. Volba členů kulturní komise  

6. Smlouva s firmou Compag na svoz komunálního odpadu 

7. Majetkové záleţitosti 

8. Rozpočtová opatření  

9. Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2011 

10. Zprávy z činnosti OÚ 

11. Návrh usnesení  

12. Diskuse 

 

výsledek hlasování: pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

Program byl schválen. 
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K bodu 1. 

 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 6  proti  0 zdrţeli se  0 

   ověřovatelé zápisu       Jaroslav Macháč a Marcela Sabolová    

 výsledek hlasování:  pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 

     navrhovatelé usnesení  Denisa Mojţíšová Pýchová a ing. Jan Lener  

 výsledek hlasování: pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

K bodu  2. 

Kontrola úkolů z minulého zápisu – nebyly přijaty ţádné úkoly. 

 

K bodu 3. 

Schválení žádostí o dotace ze Středočeského kraje 

Starosta obce předloţil návrh na schválení dotací na rok 2011 

Ţádost o dotaci ze Středočeského Fondu kultury a obnovy památek – rekonstrukce zvoničky – 

spoluúčast obce na uskutečněných nákladech  5%.  

výsledek hlasování  pro 6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

K bodu 4. 

Zajištění financování stavby čistírny odpadních vod 

V podstatě souvidí s předchozím bodem. Informaci podal Václav Vávra.  

Společně s ostatními dotacemi byl vyhlášena dotace ze Středočeského  Fondu ţivotního 

prostředí a zemědělství s minimální 5% spoluúčastí obce na vybudování ČOV pro splaškovou 

kanalizaci. Po dohodě s ing. Podhorským, který pro nás jiţ některé doklady ke kanalizaci 

zpracovával, by bylo moţné ţádat součastně dotace z FŢPZ Stč kraje na výstavbu ČOV a 

z fondu MZe na splaškovou kanalizaci včetně čerpacích šachet. V případě, ţe bude 

poskytnuta dotace pouze na stavbu ČOV, bude kolaudována při zkušebním provozu a dále 

stavba „zamraţena“ po dobu následného zajišťování financí na stavbu tlakové kanalizace. 

 

Návrh podat ţádost o dotaci na akci Čistírna odpadních vod Kosořice ze Středočeského fondu 

ţivotního prostředí a zemědělství se spoluúčastí obce na financování akce ve výši minimálně 

5%  

   výsledek hlasování  pro 6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

Návrh podat ţádost o dotaci na z Fondu Ministerstva zemědělství  na akci Splašková 

kanalizace Kosořice  

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0   

 

Návrh na zadání zpracování výběrového řízení firmě   CSSC a.s (ing. Podhorský) 

 výsledek hlasování pro  6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

 

 

K bodu 5. 

Volba členů kulturní komise 

Starosta předloţil návrh, aby se předsedou kulturní komise stal zastupitel Jiří Hruška. 

Odměna pro předsedu kulturní komise je stanovena    Kč  880,00 

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0 
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Zastupiteli doporučeno, aby při gratulacích při kulatých jubileích byl účasten předseda komise 

a starosta nebo místostarosta, u ostatních předseda a jeden ze zastupitelů. 

 

 

K bodu 6. 

Smlouva s firmou Compag na rok 2011 

Poloţky za svoz komunálního odpadu v pytlích jsou niţší, ale obec částku stejně více jak 

z 2/3 dotuje. Odvoz za popelnici se zvýšil, ale obec nebude částku za poplatníka zvyšovat a 

tato zůstane stejná jako v roce 2010. Navýšena je poloţka za svoz tříděného odpadu.  

Schválení k podpisu smlouvy s fi Compag. 

 výsledek hlasování  pro 6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

K bodu 7. 

Majetkové záležitost 

Smlouva o zřízení věcného břemene s fi Telefónica O2 Czech republic, a.s. na zřízení, 

provozování, údrţby a opravy podzemního telekomunikačního vedení na pozemcích parc. č. 

435/31 a 622/2 dle geometrického plánu č. 252-239/2010 ze dne 25.9.2010. 

Schválení podpisu této smlouvy  

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0  

 

 

K bodu 8. 

Rozpočtová opatření  

Rozpočtové opatření č. 8 výdaje   +72780,00  

Rozpočtové opatření č. 9 příjmy   +16276,00 

    výdaje  +42091,00 

Rozpočtové opatření č. 10 příjmy   +169593,00  

    výdaje  +334451,00 

Schválení rozpočtových opatření  

  výsledek hlasování pro 6 proti 0 zdrţeli se  0 

 

 

K bodu 9. 

Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2011 

Návrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce OÚ ode dne  6.12.2010 podle jednotlivých 

poloţek. Do výdajových poloţek k čerpání byly do čerpání započítány i akce, na které 

budeme ţádat dotace. V případě, ţe některé dotace nebudou poskytnuty, akce nebudou 

realizovány.   Příjmy na rok 2011           5 333 282,00 Kč  

       Výdaje na rok 2011        6 641 240,00 Kč  

    Schodek na rok 2011  1 307 958,00 Kč – krytý prostředky z let 

minulých. 

Schválení rozpočtu na rok 2011 po projednání jednotlivých poloţek 

 výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0 

    

 

K bodu 10. 

Zprávy z činnosti OÚ 

 Starosta – poplatky za svoz KO a poplatek za psa – stejné jako v roce 2010 – vybírány         

      budou od 10.1.2011 

 Vávra Václav – informace o probíhající akci na rybníku Návesní – jsou provedeny       

   odvodňovací rýhy, zatím nemáme informaci jak se bude pokračovat 
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 Starosta – dnešním dnem by mělo nabýt platnost stavební povolení na provedení oprav  

komunikací – projednat s JUDr. Čurdou  

 Starosta – pověřil předsedy kontrolního výboru i finančního výboru o provedení    

inventarizací majetku a kontrolou hospodaření OÚ i MŠ 

 

 

K bodu 11. 

Diskuse 

 Starosta – k úklidu chodníků – dosud provádí úklid p. Vávra frézou, pomáhají i hasiči a  

ostatní občané při úklidu sněhu u zastávek a před sběrným místem – všem 

poděkování. Nutno však zajistit pravidelné odklizením sněhu na chodnících pro 

další období, nejlépe brigádně místním občanem. Úklid je třeba provádět v 

ranních hodinách neţ začnou občané chodit na autobus.  

 

  Úklid sněhu na komunikacích nadále zabezpečuje p. Pekař.  

 

 

K bodu 12. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předloţila Denisa Mojţíšová Pýchová  

Schválení usnesení  

  výsledek hlasování  pro  6 proti  0 zdrţeli se  0 

 

 

 

Závěrem starosta poděkoval všem, kdo se podílel v roce 2010 na dobrém chodu obce a popřál 

všem radostné proţití Vánočních svátků a do roku 2011 hodně zdraví.   

 

  

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:25 hodin.  

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

 

Zapisovatelka:  Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:   Macháč Jaroslav 

Sabolová Marcela              

 

 

 

 

 ………………………..    …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


